
Pytanie:   
 
 
Dzień dobry, 

 
czy wiadomo już cokolwiek, czy nasza gmina będzie w końcu przystępować do programu „Ciepłe 
Mieszkanie”? Z tego co widać po poprzednich pytaniach jest zainteresowanie, natomiast według 
narracji jednej z pań pracujących w gminie, tu cytat: „Mamy w gminie za mało mieszkań, więc 
zapotrzebowanie jest niewielkie. Gmina raczej nie będzie przystępowała do programu”. 
Natomiast z odpowiedzi Pani Wójt można wyciągnąć zgoła inne wnioski.  
 
 

                                                                                                                Pozdrawiam 
                                                                                                                Elżbieta T 
 
 
Odpowiedź: 

Szanowna Pani, 
 
W tej chwili jesteśmy w trakcie przygotowywania dokumentacji do złożenia wniosku do 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej dotyczącego właśnie 
przystąpienia Gminy Świdnica do tego programu. Wniosek zostanie złożony w styczniu.  
 

 
 
 
 

                                                                                     Z poważaniem  
                                                                                                            Izabela Mazurkiewicz - Kąkol 
                                                                                                             Wójt Gminy Świdnica 


